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Provinciale Staten  
Zaaknummer: 63296 
 
Vragen van het statenlid Vincent Bosch (Partij voor de Vrijheid (PVV)) ingevolge artikel 
44 reglement van orde  
 
AANHANGSEL 
tot de notulen van de provinciale staten van Zeeland 2021 nummer 197. 
 
Vragen ingevolge artikel 44 van het reglement van orde inzake  
het bericht over een extra beveiligde rechtbank Groningen: 
 
(ingekomen: 31 mei 2021) 

 
Vragen aan gedeputeerde staten Antwoorden van gedeputeerde staten 

1. Heeft GS kennisgenomen van het artikel in 
Mr. waarin wordt gesproken over een extra 
beveiligde rechtbank in Groningen? Zo nee, 
waarom niet? 
 

1. Ja.  

2. Wat heeft de eventuele komst van een extra 
beveiligde rechtbank in Groningen voor 
gevolgen voor de realisatie van het justitieel 
complex dat in Zeeland wordt gevestigd 
inzake het compensatiepakket 
Marinierskazerne? 
 

2. Het ministerie van Justitie en Veiligheid 
bevestigt desgevraagd dat dit geen invloed 
heeft op het justitieel Complex Vlissingen 
(JCV) 

3. Heeft de komst van een nieuw beveiligd 
complex buiten Zeeland gevolgen voor de 
relevantie van het te realiseren Zeeuws 
justitieel complex? Zo nee, waarom denkt uw 
college dat dat niet het geval is? 
 

3. Nee, dit heeft voor Zeeland geen gevolgen. 
In Groningen zou sprake zijn van een extra 
beveiligde rechtszaal, niet van een beveiligd 
complex. 

4. Zijn er met het Rijk afspraken gemaakt over 
welke zaken naar Zeeland zullen komen. Zo 
ja, welke gevolgen heeft de mogelijke komst 
van een extra beveiligde rechtbank in 
Groningen voor de zaken die in Zeeland 
zullen worden behandeld? Zo nee, gaat uw 
college hierover alsnog afspraken maken? 

4. Er zijn met het Rijk afspraken gemaakt over 
wat er in het JCV wordt ondergebracht, 
namelijk een extra beveiligde inrichting (ebi), 
een penitentiaire inrichting voor specifieke 
gevallen, een extra beveiligde rechtbank met 
beveiligde faciliteiten voor rechters, 
advocaten en officieren van justitie en een 
steunpunt voor de Dienst Vervoer en 
Ondersteuning. 
Afspraken over welke zaken er behandeld 
zullen worden zijn er niet gemaakt. Voor de 
volledigheid verwijzen wij naar het 
ficherapport van het compensatiepakket 
Wind in de Zeilen, zie: 
https://www.zeeland.nl/compensatie-
marinierskazerne 
 

5. Heeft het Rijk wat betreft de komst van een 
nieuw justitieel complex Zeeland (nog 
steeds) op nummer één staan? Zo ja, 
waarom wordt er – nog voor realisatie van 
het complex in Zeeland, waar N.B. 
bedenkingen werden geuit bij de mogelijke 
bezettingsgraad wat betreft aantal zaken en 
aan welke destijds genoemde zaken nu ook 
wordt gerefereerd in het kader van een 

5. Navraag leert dat het om uitlatingen gaat die 
op persoonlijke titel zijn gedaan en niet 
namens de rechtspraak als geheel. Wij weten 
niet van mogelijke andere locaties voor een 
extra beveiligde rechtbank, noch dat dat 
invloed zou kunnen hebben op de vestiging 
van het JCV. 

https://www.zeeland.nl/compensatie-marinierskazerne
https://www.zeeland.nl/compensatie-marinierskazerne
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mogelijke beveiligde rechtbank in Groningen 
– gesproken over een andere locatie 
voor een extra beveiligde rechtbank? 

6. Loopt de realisatie van een justitieel complex 
in Zeeland vertraging op door de gesprekken 
die in Groningen worden gevoerd? Zo ja, 
waardoor komt die vertraging? Zo nee, kunt u 
PS direct op de hoogte brengen zodra u 
enige indicatie heeft dat de kennelijk gaande 
gesprekken over een beveiligde rechtbank in 
Groningen, dan wel ergens anders, voor 
vertraging van de realisatie van het complex 
in Zeeland zorgen? 

 Nee, de realisatie van het justitieel complex 
Vlissingen loopt geen vertraging op. 
Provinciale Staten worden via de landelijke 
voortgangsrapportage van 
uitvoeringsregisseur Riedstra integraal 
geïnformeerd over de voortgang. Ook die 
met betrekking tot het JCV. Mocht er 
aanleiding zijn u specifiek te informeren over 
(ingrijpende) wijzigingen in de ontwikkeling 
rond het JCV, dan wordt u daarover separaat 
geïnformeerd.  
 

7. Voert uw college gesprekken met de 
provincie Groningen en/of andere provincies 
over dit onderdeel van het 
compensatiepakket? Zo ja, realiseren die 
provincies zich de impact van het wel of niet 
slagen van het compensatiepakket en de 
noodzaak van de realisatie van het justitieel 
complex in Vlissingen voor het kunnen 
slagen van dat pakket? Zo nee, gaat uw 
college deze gesprekken voeren? 
 

 Nee, wij hebben een afspraak met het Rijk 
over deze ontwikkeling, niet met andere 
provincies. Bovendien hebben wij er 
vertrouwen in dat het Rijk de gemaakte 
afspraken nakomt. 

8. Onderhoudt uw college de lobby richting de 
Tweede Kamer, om te voorkomen dat 
Zeeland opnieuw achter het net vist? Zo nee, 
gaat u deze lobby opnieuw oppakken gelet 
op voornoemd nieuwsbericht? 

 Nee, wij starten geen lobby naar aanleiding 
van op persoonlijke titel gedane uitlatingen. 
Op basis van onze antwoorden op de overige 
vragen, zien wij daar ook geen aanleiding 
toe. 

 

 

 

Namens fractie: PVV, 

Vincent Bosch 

 

 

 

 

MIDDELBURG, 22 juni 2021 

 

Gedeputeerde Staten, 

 

Drs. J.M.M. Polman 

A.W. Smit 
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